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Protokół z XI sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie, 
która odbyła się w dniu 14 października 2019 roku  

w siedzibie Rady przy ul. Wysłouchów 34, w godzinach 18:00 – 20:08 
 
Ad. 1. Otwarcie sesji 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie – 
Kazimierz Bożek, który po stwierdzeniu, że zgodnie z listą obecności jest quorum 
pozwalające na podejmowanie uchwał, otworzył obrady. Lista obecności stanowi załącznik 
nr 1 protokołu. 
 
Ad. 2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad (załącznik nr 2). 
Następnie Przewodniczący Kazimierz Bożek przedstawił wnioski o włączenie do porządku 
obrad z odstąpieniem od wymogu określonego w § 27 ust. 3 Statutu następujących 
projektów uchwał: 

 w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic” w 
2019 roku (druk nr 127) – projekt Zarządu. W związku z brakiem głosów w sprawie 
wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 14 „za”, 
0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 
zostanie rozpatrzony jako punkt 4, pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

 w sprawie opinii dotyczącej Inicjatywy Lokalnej organizowanej na terenie Dzielnicy XI 
Podgórze Duchackie pn. „Zróbmy razem wspólny projekt. Rolety dla klas Szkoły 
Podstawowej nr 27 w Krakowie” (druk nr 126) – projekt Komisji Edukacji. W związku 
z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek 
stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako podpunkt a przy Sprawozdaniu z 
działalności Komisji Edukacji. 

 w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Kordiana w Krakowie (druk nr 
128) – projekt Komisji Infrastruktury i Inwestycji. W związku z brakiem głosów w sprawie 
wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 14 „za”, 
0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 
zostanie rozpatrzony jako podpunkt a przy Sprawozdaniu z działalności Komisji 
Infrastruktury i Inwestycji. 

 w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Tuchowskiej (druk nr 129) – 
projekt Komisji Infrastruktury i Inwestycji. W związku z brakiem głosów w sprawie 
wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 16 „za”, 
0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 
zostanie rozpatrzony jako podpunkt b przy Sprawozdaniu z działalności Komisji 
Infrastruktury i Inwestycji. 

 w sprawie opinii dotyczącej organizacji ruchu na ul. Ivo Andricia i ul. Alfreda Dauna (druk 
nr 130) – projekt Komisji Infrastruktury i Inwestycji. W związku z brakiem głosów 
w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem 
głosów 16 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako podpunkt c przy Sprawozdaniu z 
działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji. 

 w sprawie wykonania oznakowanych przejść dla pieszych na ul. Andricia 
i ul. Białoruskiej w Krakowie (druk nr 131) – projekt Komisji Infrastruktury i Inwestycji. 
W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania 
i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 16 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako podpunkt d 
przy Sprawozdaniu z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji. 

 w sprawie instalacji znaków ZAKAZ PARKOWANIA (B35) w ciągu ulic Sporna 
i Szpakowa (druk nr 132) – projekt Komisji Infrastruktury i Inwestycji. W związku 
z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek 



 2 

stosunkiem głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako podpunkt e przy Sprawozdaniu z 
działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji. 

 w sprawie budowy kładki pieszo-rowerowej nad potokiem Drwinka łączącej ulice 
Podlesie i Facimiech w Krakowie (druk nr 125) – projekt Komisji Bezpieczeństwa i 
Praworządności. W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła 
do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 
0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie 
rozpatrzony jako podpunkt a przy Sprawozdaniu z działalności Komisji Bezpieczeństwa i 
Praworządności. 

Porządek obrad obejmuje następujące punkty: 
1) Otwarcie sesji. 
2) Przedstawienie projektu porządku obrad. 
3) Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2019 (druk nr 124) – projekt Zarządu. 
4) Projekt uchwały w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania 

„Obsługa Dzielnic” w 2019 roku (druk nr 127) – projekt Zarządu. 
5) Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności: 

a) projekt uchwały w sprawie budowy kładki pieszo-rowerowej nad potokiem Drwinka 
łączącej ulice Podlesie i Facimiech w Krakowie (druk nr 125). 

6) Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji: 
a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Kordiana w 

Krakowie (druk nr 128), 
b) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Tuchowskiej 

(druk nr 129), 
c) projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej organizacji ruchu na ul. Ivo Andricia i ul. 

Alfreda Dauna (druk nr 130), 
d) projekt uchwały w sprawie wykonania oznakowanych przejść dla pieszych na ul. 

Andricia i ul. Białoruskiej w Krakowie (druk nr 131), 
e) projekt uchwały w sprawie instalacji znaków ZAKAZ PARKOWANIA (B35) w ciągu ulic 

Sporna i Szpakowa (druk nr 132). 
7) Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej. 
8) Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji: 

a) projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej Inicjatywy Lokalnej organizowanej na 
terenie Dzielnicy XI Podgórze Duchackie pn. „Zróbmy razem wspólny projekt. Rolety 
dla klas Szkoły Podstawowej nr 27 w Krakowie” (druk nr 126) 

9) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy 
z Organizacjami Pozarządowymi. 

10) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami i Spółdzielniami 
Mieszkaniowymi. 

11) Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury. 
12) Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji. 
13) Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej. 
14) Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska. 
15) Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie. 
16) Oświadczenia i komunikaty. 
17) Zamknięcie sesji. 
 
Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 
do dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2019 (druk nr 124) – projekt 
Zarządu przedstawił Przewodniczący Kazimierz Bożek, a następnie zapoznał Radnych z 
przygotowaną przez Zarząd autopoprawką. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada 
przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 14 
głosów „za”, 0 - „przeciw”, 2 - „wstrzymujące się” i podjęła Uchwałę Nr XI/120/2019 Rady 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 14 października 2019 roku. 
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Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach 
zadania „Obsługa Dzielnic” w 2019 roku (druk nr 127) – projekt Zarządu przedstawił 
Przewodniczący Kazimierz Bożek. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada 
przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 16 
głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr XI/121/2019 Rady 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 14 października 2019 roku. 
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności 

przedstawił Przewodniczący Komisji Maciej Wojtczak. W posiedzeniu Komisji uczestniczyli 
mieszkańcy Woli Duchackiej, którzy zwrócili uwagę na problemy z parkowaniem. Poruszono 
również kwestię zagrożeń związanych z oszustwami metodą „na wnuczka” i „na policjanta”. 
Radna Zofia Filipowicz przekazała swoje uwagi dotyczące podejmowania działań przez Straż 
Miejską w kwestii nieprawidłowego parkowania. Głos w tej sprawie zabrali również Radni: 
Maciej Wojtczak, Mariusz Mleczko, Miłosz Mleczek, Krystyna Gawrysiak, Krzysztof Stanek, 
Marek Kubla. 
a) projekt uchwały w sprawie budowy kładki pieszo-rowerowej nad potokiem Drwinka 

łączącej ulice Podlesie i Facimiech w Krakowie (druk nr 125) przedstawił 
Przewodniczący Komisji. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której głos zabrali 
Radni: Marek Kubla, Maciej Wojtczak, Krystyna Gawrysiak. Przewodniczący Kazimierz 
Bożek przekazał informację o pozytywnej opinii Zarządu. Następnie Rada przystąpiła do 
głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 15 głosów „za”, 
0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Nr XI/122/2019 Rady Dzielnicy XI 
Podgórze Duchackie z dnia 14 października 2019 roku. 

 
Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji przedstawił 

Wiceprzewodniczący Komisji Mariusz Mleczko. W czasie posiedzenia Komisji, w którym 
uczestniczyli mieszkańcy, przedstawiciele Zarządu Dróg Miasta Krakowa i biura 
projektowego, przedstawiona została propozycja przebudowy ulicy Przewiewnej. W trakcie 
posiedzenia poruszono również problem komunikacyjny w ciągu ulic Sporna i Szpakowa.  
Rany Maciej Wojtczak poruszył kwestie komunikacji w ul. Spornej. Radny Marek Kubla 
zwrócił uwagę na problem parkujących aut w ul. Tarnobrzeskiej. Głos w tej sprawie zabrali 
Radni: Janusz Banaś, Krzysztof Stanek, Miłosz Mleczek. 
a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Kordiana w 

Krakowie (druk nr 128) przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji. Przewodniczący Rady 
otworzył dyskusję, w której głos zabrali przybyli na sesję właściciele działki oraz Radni: 
Zofia Filipowicz, Mariusz Mleczko, Janusz Banaś, Krzysztof Stanek, Miłosz Mleczek. 
Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w 
głosowaniu jawnym 11 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 3 - „wstrzymujące się” i podjęła 
Uchwałę Nr XI/123/2019 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 14 
października 2019 roku. 

b) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Tuchowskiej 
(druk nr 129) przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji. Następnie Przewodniczący Rady 
otworzył dyskusję, w której głos zabrali Radni: Janusz Banaś, Krzysztof Stanek, Marek 
Kubla. Kolejno Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w 
głosowaniu jawnym 14 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła 
Uchwałę Nr XI/124/2019 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 14 
października 2019 roku. 

c) projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej organizacji ruchu na ul. Ivo Andricia 
i ul. Alfreda Dauna (druk nr 130) przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji. Następnie 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której głos zabrali Radni: Krzysztof Stanek, 
Krystyna Gawrysiak, Krzysztof Kot, Zofia Filipowicz. Kolejno Rada przystąpiła do 
głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 13 głosów „za”, 
0 - „przeciw”, 1 - „wstrzymujący się” i podjęła Uchwałę Nr XI/125/2019 Rady Dzielnicy 
XI Podgórze Duchackie z dnia 14 października 2019 roku. 
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d) projekt uchwały w sprawie wykonania oznakowanych przejść dla pieszych na 
ul. Andricia i ul. Białoruskiej w Krakowie (druk nr 131) przedstawił Wiceprzewodniczący 
Komisji. Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której głos zabrali Radni: 
Krzysztof Kot, Mariusz Mleczko, Marek Kubla, Krzysztof Stanek, Kazimierz Bożek. 
Radny Janusz Banaś zgłosił wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do 
projektodawcy w celu analizy własności działek i szczegółów komunikacyjnych. Kolejno 
Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek w głosowaniu 12 głosów „za”, 0 - 
„przeciw”, 2 - „wstrzymujące się”. 

e) projekt uchwały w sprawie instalacji znaków ZAKAZ PARKOWANIA (B35) w ciągu ulic 
Sporna i Szpakowa (druk nr 132) przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji. Następnie 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której głos zabrał Radny: Maciej Wojtczak. 
Kolejno Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w 
głosowaniu jawnym 14 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła 
Uchwałę Nr XI/126/2019 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 14 
października 2019 roku. 

 
Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej przedstawił Przewodniczący 
Komisji Marcin Burek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją. 
 
Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji Anna Moskalewicz-Dudek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją. 
a) projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej Inicjatywy Lokalnej organizowanej na terenie 

Dzielnicy XI Podgórze Duchackie pn. „Zróbmy razem wspólny projekt. Rolety dla klas 
Szkoły Podstawowej nr 27 w Krakowie” (druk nr 126) przedstawiła Przewodnicząca 
Komisji. Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której głos zabrał Radny: 
Maciej Wojtczak. Kolejno Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który 
przyjęła w głosowaniu jawnym 14 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i 
podjęła Uchwałę Nr XI/127/2019 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 14 
października 2019 roku. 

 
Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego 
i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi przedstawił Przewodniczący Komisji Marek 
Kubla. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją. 
Przewodniczący Komisji podsumował etap głosowania w ramach Budżetu Obywatelskiego 
i zwrócił uwagę na brak kryterium wieku głosujących. 
Głos w sprawie głosowania elektronicznego zabrali również Radni: Krzysztof Stanek, 
Krystyna Gawrysiak, Mariusz Mleczko, Zofia Filipowicz.  
 
Ad. 10. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami 
i Spółdzielniami Mieszkaniowymi przedstawił Przewodniczący Komisji Mariusz Mleczko. 

W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją. 
 
Ad. 11. Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury przedstawił członek Komisji 

Krzysztof Kot. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją. 
Radny Krzysztof Stanek zwrócił uwagę, że przyznano i wręczono Nagrody w Dziedzinie 
Kultury. 
 
Ad. 12. Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji przedstawił Członek 

Komisji Marek Kubla. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją. Komisja poruszyła również kwestię wsparcia Klubu Sportowego „Armatura”. 
 



 5 

Ad. 13. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawił 

Członek Komisji Marcin Burek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją. 
 
Ad. 14. Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji Krystyna Gawrysiak. W czasie posiedzenia Komisja 
zapoznała się z bieżącą korespondencją dotyczącą m.in. ekspertyzy niestabilności nasypu, 
przed budową chodnika łączącego ul. Stojałowskiego z ul. Cechową. Przewodnicząca 
Komisji poinformowała również o rozpoczęciu prac w Parku Duchackim oraz wręczeniu 
nagród w konkursie „Ogrody Podgórza Duchackiego”. 
Radna Zofia Filipowicz poruszyła kwestię stawów w Parku Duchackim. Przewodnicząca 

Komisji udzieliła odpowiedzi. 

 

Ad. 15. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Wobec braku 
uwag na piśmie, protokół z X sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie został przyjęty. 
 
Ad. 16. Oświadczenia i komunikaty: 

W ramach tego punktu porządku obrad głos zabrali: 

 Przewodniczący Kazimierz Bożek przekazał Radny uwagi dotyczące posiedzeń Komisji. 
Głos w sprawie zabrali również Radni: Krzysztof Stanek, Marek Kubla. 

 Radna Krystyna Gawrysiak poruszyła kwestię tablicy, która miałaby stanąć przy 
Kamieniu Pamięci. 

 Wiceprzewodniczący Adam Zabdyr przypomniał o nowym numerze Kuriera do zabrania. 

 Radna Zofia Filipowicz powróciła do sprawy tablicy przy Kamieniu Pamięci. Wyjaśnień 
udzieliła Radna Krystyna Gawrysiak. 

 Radna Krystyna Gawrysiak zwróciła uwagę na nieodebrany poprzedni numer gazety, 
Radna Zofia Filipowicz poinformowała o dużym zainteresowaniu mieszkańców gazetą, a 
Redaktor Krzysztof Duliński przekazał swoje uwagi dotyczące nowej drukarni. 

 Przewodniczący Komisji podali terminy posiedzeń: 
Komisja Zieleni i Ochrony Środowiska 14 listopada 2019 r.  godz. 17.00 
Komisja Mieszkaniowa 5 listopada 2019 r. godz. 16.30 
Komisja Zdrowia i Polityki Społecznej 5 listopada 2019 r. godz. 17.00 
Komisja Rewizyjna 5 listopada 2019 r.  godz. 17.30 
Komisja ds. Współpracy… 19 listopada 2019 r. godz. 16.30 
Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego … 19 listopada 2019 r. godz. 17.00 
Komisja Sportu i Rekreacji 19 listopada 2019 r.  godz. 17.30 
Komisja Bezpieczeństwa i Praworządności  14 listopada 2019 r. godz. 18.00 
Komisja Edukacji 14 listopada 2019 r.  godz. 16.00 
 

Ad. 17. Zamknięcie sesji 
Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 
Rady Kazimierz Bożek o godz. 20.08 zamknął obrady XI sesji Rady Dzielnicy XI. 
 
Protokołowała: 
K. Derlaga 

 
 

Przewodniczący Rady i Zarządu 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 

 
 

Kazimierz Bożek 
  


